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Geachte leden van de raad, 
 
 
Bij de bespreking van het raadsvoorstel inzake de Voorjaarsbrief financiën 2022 op 14 juli jl. in 
uw raadscommissie, heb ik u een aantal toezeggingen gedaan gerelateerd aan de aanleg van 
het glasvezelnetwerk in Roosendaal. Het betreft de verwachte overschrijding als gevolg van de 
huidige werkzaamheden (het dichten van de sleuven) en de kosten die gemaakt moeten worden 
indien we voor het vervolg van de werkzaamheden uit zouden gaan van het volledig herstraten 
naar kwaliteitsniveau A en onderhouden op kwaliteitsniveau B. Middels deze brief ga ik graag 
nader op deze zaken in. 
 
Overschrijding huidige werkzaamheden 
Door het onderbrengen van het project Glasvezel van T-Mobile, onder uitvoering van ODF, onder 
het raamcontract voor het dichten van las- en sleufgaten, is het plafondbedrag dat is ingeschat 
met de aanbesteding voor het dichten van de las en sleufgaten overschreden. Door deze 
overschrijding is een onrechtmatigheid opgetreden, waarover u op 22 april jl. bent geïnformeerd. 
Het gaat inmiddels over een bedrag van 700.000 euro, dat overigens voor het overgrote deel 
door ODF wordt gecompenseerd. Scope-uitbreiding uitvoeren op dit bestek is sowieso juridisch 
niet toegestaan.   
 
Kosten volledig herstraten op hogere kwaliteit 
Om dit jaar tot volledig herstraten over te gaan, in plaats van enkel het dichten van de sleuven, 
zijn de mogelijkheden beperkt. Het huidige contract biedt daartoe zoals gezegd geen 
mogelijkheden; enkel een nieuwe aanbesteding voor de periode tot 1 januari 2023 biedt uitkomst. 
Een dergelijke onderhandse aanbesteding vraagt echter om een nieuw bestek en kan pas na de 
vakantieperiode worden uitgevraagd. In een vakantieperiode is het namelijk niet proportioneel 
(Gids Proportionaiteit 3e herziening, par. 3.6) om van een aannemer te verwachten dat er 
gecalculeerd en ingeschreven kan worden in verband met bedrijfssluitingen in deze periode. Dat 
betekent dat we pas eind dit jaar conform de nieuwe afspraken kunnen starten met voetpaden 
volledig te herstraten. Daardoor kunnen we slechts een fractie van de benodigde 570.000 euro 
wegzetten die in theorie nodig is als we het gehele tweede deel van 2022 aan de slag kunnen 
met het volledig herstraten. Gezien de in te zetten ambtelijke capaciteit op dit extra bestek, de te 
maken kosten in dit kader en de geringe winst die we kunnen maken gezien de korte looptijd, is 
het advies hier niet op in te zetten. 
 
De korte looptijd heeft alles te maken met de nieuwe aanbesteding die in voorbereiding is voor 
het las- en sleufgatenbestek. In dit voor te bereiden bestek wordt de scope uitgebreid met 
volledig herstel van voetpaden. De mogelijkheid bestaat om hierin ook voetpaden mee te nemen, 
die al zijn opgeleverd. Dergelijke werkzaamheden kunnen allemaal in een bestek worden 
opgenomen voorafgaand aan de aanbestedingsfase; na aanbestedingsfase is dat niet mogelijk. 
 
Om vanaf nu alle voetpaden die nog open gaan volledig te herstraten over de volledige 
gemiddeld breedte van 2,6 meter naar beeldkwaliteitsniveau A is een bedrag van 755.000 euro 
benodigd. Zouden we ook de straten meenemen die inmiddels al gedicht zijn, is een totale 



investering van 1,875 miljoen euro noodzakelijk. Starten we per januari 2023 met enkel het 
meenemen van de voetpaden die dan nog open gaan, dan is een bedrag van 185.000 euro 
benodigd. Volgens planning wordt dan gestart met Kalsdonk en het Centrum. Ook willen we in 
het bestek voor 2023 het gebruik van mantelbuizen toevoegen, zodat deze op strategische 
plekken kunnen worden meegenomen. Daarmee zou het opnieuw openbreken van hele straten 
voor nieuwe kabels voorkomen kunnen worden. Dat kan op korte termijn nog eens een extra 
investering met zich meebrengen, die zich op de langere termijn kan uitbetalen. 

  
Uitwerking op lange termijn  
Op korte termijn zullen de voetpaden in Roosendaal er netjes bijliggen. Op langere termijn, zullen 
de voetpaden toch weer snel zakken naar beeldkwaliteitsniveau B of C. De reden hiervan is dat 
op dit moment alleen op de voetpaden wordt gefocust. Bomen die nu flinke wortelopdruk 
veroorzaken in voetpaden, blijven staan. Meestal vormen juist deze te groot geworden bomen in 
woonstraten de overlast aan de bestrating. Deze laten we met een mogelijke kapitaalsinvestering 
aan voetpaden nu met rust, mede gezien het tempo dat gemaakt moet worden. In de geplande 
projecten tot en met 2028 uit de beheerkalender wordt hier rekening mee gehouden. Voetpaden 
onderhouden op beeldkwaliteitsniveau B vergt overigens minimaal een ophoging van het 
onderhoudsbudget met 175.000 euro. 

 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 
namens dezen, 
 

 
A. van Gestel 
Wethouder 


